

Date: 9 / 5 / 2010

التاريخ: 2010 / 5 / 9

**Customs Notice No.( 6 /2010)**  
**Imported Media Materials for**  
**MBC TV Channel & Al Arabia**  
**TV News**

**إعلان جمركي رقم ( 6 /2010)**  
**المواد الإعلامية الواردة لتلفزيون**  
**وقناة العربية الإخبارية (MBC)**

Pursuant to the National Media Council letter No. NMC/10/1853 dated 30/03/2010 allowing immediate delivery of photography equipment and all media materials being imported to MBC TV Channel and Al Arabia TV news;

بناء علي كتاب المجلس الوطني للإعلام رقم موع/1854/10 بتاريخ 2010/03/30 والمتضمن عدم الممانعة من التسليم الفوري لمعدات التصوير وجميع المواد الإعلامية الواردة لتلفزيون (MBC) وقناة العربية الإخبارية.  
فقد تقرر ما يلي:

**The following have been decided:**

All media materials being imported to the above mentioned agencies shall immediately be delivered once their customs procedures are finalized without being presented to the National Media Council providing that such media materials are imported for the agencies in question and not for one of their staff therein.

تسليم جميع المواد الإعلامية الواردة للجهتين المذكورتين أعلآة مباشرة ودون الحاجة لعرضها على المجلس الوطني للأعلام بعد إنهاء إجراءاتها الجمركية علي أن تكون تلك المعدات والمواد الإعلامية وارده للجهتين المذكورتين وليس لأحد العاملين فيها.

This Notice shall be valid for one (1) year as from 30/3/2010.

يسري مفعول هذا الإعلان لمدة سنة اعتباراً من تاريخ 2010 / 03/30.

**Ahmed Butti Ahmed**  
**Executive Chairman**

**Director General of Dubai Customs**



**أحمد بطي أحمد**  
**الرئيس التنفيذي**  
**مدير عام جمارك دبي**

صفحة 1 من 1

إعلان جمركي رقم ( 6 /2010)